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Møtereferat. 
  

Møte 02-2018. 

  

Møte avholdt på Mesta hovedkontor, Lysaker tirsdag 08.05.2018 kl. 10.00 
Tilstede: Berner Midthjell, Haldor Tryggestad, Gunn M. Solberg, Olav Lien, Roy K 

Lorentsen og Ingar Eira, (som observatør). HR-direktør Per Arne Berge var tilstede 

under sak 5. 

 

Referat sendes: Møtedeltakerne, medlemmer i Mesta PF, adm.dir. Kurt Opseth, Per Arne 

Berge.  

 

NB!  Møtereferatet vil bli utsendt pr. e-post til medlemmer med kjent e-postadresse. 

Dere som får referatet pr. brevpost har vi ikke kjent e-postadresse på. 

Ber om dere som har tilgang til e-post, sender adressen til: rokatl@online.no  

eller pr. sms 48 22 80 45 

Dette for å spare porto. 

 
 

Sak 1. Referat fra møte 1/ 2018. 

 

            Referatet godkjent. I styremøter hvor øvrige medlemmer har saker til møtet kan disse       

            inviteres. 

 

Sak 2.  Oppfølging årsmøte. 

            Revisor: Toe Foss er valgt for 1år. 

            Retningslinjer: Ny tekst vedtatt på årsmøtet 2018 tas inn. 

            Medlemskontingent økes fra kr kr 200 til 210 fra 2019. 

 

Sak 3, Verving. 

           Haldor Tryggestad sender ut informasjon til alle som ble pensjonister i 2017 

           Oppdaterer også brosjyre i web`en. 

           Ingar Eira orienterte om opprettelse av møteplass for pensjonister i Vest-Finnmark. 

 

Sak 4. Tiltaksliste. 

           Gunn Solberg avklarer med Pensjonistforbundet om purring på innbetaling. 

           Hvis ikke dette er gjort/blir gjort tar vi en ringerunde for å høre med dem som ikke har  

           betalt medlemskontingent fremdeles ønsker å være medlemmer. 
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           Berner Midthjell undersøker om det er mulig å få opprettet et lokallag i Bergen. 

 

          Medlemstur. 

          Det er god respons på medlemsturen (til Berlin). 

          15 stk. har meldt seg på, og påmeldingsfristen er utvidet til 14.mai. 

 

Sak 5. Info fra HR direktør. 

          HR-direktøren orienterte om status i selskapet samt kontrakter og økonomi. 

          Ordningen med tilskudd fra Mesta til pensjonistene ble og så diskutert. 

 

Sak 6. Eventuelt. 

           Manglende innbetaling av tilskudd til Aller Travel. 

           Hele beløpet ble vedtatt innbetalt. 

 

           Ansatte-avtaler. 

           Mesta-ansattes innkjøpsavtaler gjelder nå også for pensjonistene, og avtalen er vedlagt  

           referatet. 

 

            

           Neste styremøte blir sannsynligvis i Alta 22.august. 

 

 

            Roy K Lorentsen.  
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